
  

Referat af bestyrelsesmøde 27. juni 2019 

 

Til stede: Ole, Bjarne, Janne og Fine 

Afbud: Anette 

 

Der blev diskuteret to punkter på mødet: 

 

1. Bevilling af penge til jubilæumsfesten. 

Bestyrelsen har med stor glæde og fornøjelse set den fantastiske indbydelse til jubilæumsfesten d. 

24. august. Vi har bevilliget et større beløb alt efter deltager antal på 12-15.000 til festen. 

 

2. Kommunen opsiger af aftaler om vedligehold af private fællesveje. 

Bestyrelsen har endnu ikke fået svar fra kommunen ang. betaling af fællesveje. 

Vi følger sagen nøje. 

 

 

Punkter vedr. Vedtægter mm. Er udskudt til efter sommerferien. 
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